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Niektorí prešovskí mestskí poslanci na včerajšom pokračujúcom rokovaní mestského zastupiteľstva v
diskusii kritizovali, že prípravy zriadenia Centrálneho mestského parku v Prešove postupujú pomaly a jeho
vybudovanie bolo predvolebným sľubom primátora Pavla Hagyariho. Reagovali tak na informatívnu správu
vedenia mesta, z ktorej vyplýva, že kým nebudú ukončené práce na registri obnovenej evidencie
pozemkov, nemožno výraznejšie pokročiť vo výkupe pozemkov.

Centrálny mestský park s rozlohou 160 000 m2 by mal byť hotový do roku 2013. Podľa predloženého
materiálu mesto by malo za pozemky zaplatiť takmer 8 miliónov eur. Z uvedenej plánovanej rozlohy parku
mesto vlastní len jednu parcelu s rozlohou vyše 3 200 m2, ostatné pozemky musí odkúpiť, pričom ide o 130
parciel, z ktorých až 20 percent vlastnia neznámi vlastníci.

V roku 2008 mesto investovalo do výkupu pozemkov približne 1 792 471 eur, v čom sú zahrnuté prostriedky
za výkup pozemkov pre priemyselný park Záborské. Tento rok musí zaplatiť ešte 564 296 eur za pozemky
vykupované pre verejný cintorín. Na záver rokovania poslanci prijali uznesenie, ktorým uložili mestskému
úradu dať vypracovať geometrický plán parku hneď, ako bude uzavretý register pozemkov.
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